



COMMUNIQUÉ

No: 98
No.:

DIFFUSION: FOR IMMEDIATE RELEASE
RELEASE: NOVEMBER 3, 1978

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE
LE 3 NOVEMBRE 1978

DOMINICA INDEPENDENCE

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Don Jamieson, announced today that the Special Representative of the Canadian Government at the Independence celebrations of Dominica will be Mr. Paul E. Laberge, Canadian High Commissioner in Trinidad and Tobago. He will be accompanied by the Acting Canadian Commissioner to Dominica, Mr. T. Pinnacle. The Commonwealth of Dominica will become independent on November 3.

As is customary on such occasions, an independence gift will be presented on behalf of the Canadian Government to the Honourable Patrick R. John, Premier of Dominica. The gift is a collection of Canadian books and films.

* * *

INDÉPENDANCE DE LA DOMINIQUE

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Don Jamieson, a annoncé aujourd'hui que le représentant spécial du gouvernement du Canada à la célébration de l'indépendance de la Dominique sera M. Paul Laberge, haut commissaire du Canada à Trinité et Tobago. Il sera accompagné de M. T. Pinnacle, commissaire du Canada par intérim à la Dominique. Le Commonwealth of Dominica acquerra son indépendance le 3 novembre.

Comme le veut la tradition à l'occasion de ce genre de manifestations, un présent sera offert au nom du gouvernement du Canada à l'honorable Patrick R. John, premier ministre de la Dominique. Il s'agit d'une collection de livres et de films canadiens.